
Protokół Nr 6/2011
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

z dnia 16 sierpnia 2011 r.

Obecni wg załączonej listy obecności.

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Szczepkowski przywitał obecnych i zapoznał 
z następującym porządkiem posiedzenia:

 1.Opinia do projektów uchwał w sprawach:
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2019.
b) zmiany uchwały budżetowej na 2011 r.
c)w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników
d)zmiany uchwały Nr XXXV/204/10 z dnia 07 lipca 2010 r. w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Janowiec Kościelny na lata 2010-2016.
e) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 
Powierż.
f) uchwalenia „Wieloletniego Planu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 
Janowiec Kościelny na lata 2011-2016”.
g) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Smolany-Żardawy na lata 2011-2017.
h) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Połcie Młode na lata 2011-2017.
i) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bukowiec Wielki na lata 2011-2017.
j) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Janowiec-Leśniki na lata 2011-2017.

2. Informacja o wykonaniu budżetu za I półrocze 2011 roku. 
3. Przedstawienie projektu (po poprawkach) miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu obrębu geodezyjnego Napierki.
4. Sprawa zbycia nieruchomości zabudowanej w miejscowości Kuce (weterynaria) po 
negatywnym przetargu.
5. Zagospodarowanie działki o nr ewid. 170/2 w obrębie osiedla mieszkaniowego „Pod 
lasem” w Janowcu Kościelnym. 
6.Informacja o przebiegu dotychczasowej pracy Komisji do kontroli nieruchomości w 
zakresie utrzymania czystości i porządku.
7. Wniosek Niepublicznego Ośrodka Zdrowia w Janowcu Kościelnym
8. Sprawa bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Janowiec Kościelny. 
9. Sprawy różne. 

Komisja bez uwag przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad. pkt 1 
Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2019.

Skarbnik  Gminy  przedstawiła  zakres  wprowadzonych  zmian  w  Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy. Wprowadzono aktualizację wykonania 2010 r. zastępując 
przewidywane wykonanie faktycznym wykonaniem, w związku z czym zwiększeniu uległy 
wolne środki – o kwotę 241 033,89 zł. Zwiększeniu uległy także dochody i wydatki gminy. 
Po  stronie  dochodowej  wprowadzono  środki  otrzymane  z  Urzędu  Wojewódzkiego  w 
Olsztynie  na  zadania  zlecone  oraz  subwencję  otrzymaną  z  Ministerstwa  Finansów. 
Zmniejszeniu  uległa  kwota  jaką  otrzymaliśmy  na  program  realizowany  przez  Gminny 
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Ośrodek Pomocy Społecznej. Po stronie wydatkowej wprowadzono zwiększenie środków 
o środki pochodzące z dochodów oraz wolnych środków z roku ubiegłego. 

Po  zapoznaniu  z  treścią  uchwały  Komisja  jednogłośnie  przyjęła przedstawiony 
projekt  uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej  Prognozy Finansowej  na lata  2011 - 
2019. 

Ad.pkt. 1 b.
Zmiany uchwały budżetowej na 2011 r.

Skarbnik  Gminy  przedstawiła  wnioski  głównych  księgowych  jednostek 
organizacyjnych, które zostały uwzględnione w budżecie. Wyjaśniła także szczegółowo 
pozostałe zmiany, a dotyczyły one głównie  zmiany dotacji dla Samorządowego Zakładu 
Gospodarki  Komunalnej  z  przedmiotowej  na  podmiotą,  zwiększenia  planu  dochodów 
budżetu o kwotę 207 235,08 zł oraz zmniejszenia planu dochodów budżetu o kwotę 42 
700,72 zł, zwiększenia planu wydatków budżetu o kwotę 1 411 127,29 zł i zmniejszenia 
planu wydatków budżetowych o kwotę 1 069 482,04 zł. Środki jakie wpłynęły dotyczyły 
m.in.  ochrony środowiska,  dotacji  na  zakup  motopompy dla  OSP,  zakupu  sprzętu  na 
boisko  oraz  stypendiów  dla  uczniów.  Skarbnik  Gminy  poinformowała  także  o 
rozstrzygniętym  przetargu  na  Modernizację  Stacji  Uzdatniania  Wody  w  Bielawach. 
Zabezpieczone zostały środki na Gminne Święto Pieczonego Ziemniaka. 
Pani Wójt wyjaśniła, że sołectwa dostaną środki na zakup produktów na przygotowanie 
dożynkowych stoisk. Planowana jest także odpłatność za sporządzone jadło o środki te 
wydatkowane zostaną na potrzeby sołectwa. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie ustosunkowała się do przedstawionych zmian w 
budżecie. 

Ad. pkt. 1 c. 
 Powołania zespołu do wyboru ławników.

Pani Wójt wyjaśniła, że wybór ławników został  powierzony radom gmin z terenu 
działania  poszczególnych  sądów  rejonowych  i  okręgowych.  Rada  Gminy  Janowiec 
Kościelny ma dokonać wyboru 2 ławników. Przed przystąpieniem do wyborów rada gminy 
powołuje  zespół,  który  przedstawia  na  sesji  rady  gminy  swoją  opinię  o  zgłoszonych 
kandydatach. 

Komisja wyraziła opinię, by w skład Zespołu do wyboru ławników na kadencję w 
latach 2012-2015 weszli:

1. Zofia Wielgus – Przewodniczący Zespołu
2. Elżbieta Wiśniewska – Członek Zespołu
3. Barbara Borowa-Moszczyńska – Członek Zespołu

Komisja jednogłośnie zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały.
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Ad. pkt. 1 d.
Zmiana uchwały Nr XXXV/204/10 z dnia 07 lipca 2010 r. w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Janowiec Kościelny na lata 2010-2016.

Pani Wójt wyjaśniła, że w związku z ubieganiem się o środki z Programu Rozwoju 
Obszarów  Wiejskich  (PROW)  należało  zgodnie  z  zaleceniami  doprecyzować  opis 
planowanych  zadań  inwestycyjnych.  Dlatego  też  do  Opisu  planowanych  zadań 
inwestycyjnych w Planie Odnowy Miejscowości Janowiec Kościelny dołączono zadanie 14 
- „Remont nawierzchni chodnikowych oraz miejsc parkingowych”. Jednocześnie dokonano 
aktualizacji zapisów dotyczących okresu realizacji i źródła finansowania poszczególnych 
zadań inwestycyjnych. Zmiany te zostaną przedstawione na zebraniu wiejskim sołectwa i 
przyjęte uchwałą. 

Komisja  jednogłośnie  zaakceptowała  zmiany  wprowadzone  w  uchwale  Nr 
XXXV/204/10  z  dnia  07  lipca  2010  roku  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy 
Miejscowości Janowiec Kościelny na lata 2010-2016.

Ad. pkt. 1 e.
Przeznaczenie do zbycia nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Powierż.

Kierownik  Stanisław  Wrzeszczyński  wyjaśnił  lokalizację  działki  na  terenie 
miejscowości Powierz. Zgłosiła się osoba zainteresowana kupnem części tej działki – ok. 
0,0250 ha. Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami nieruchomość jest zbywana 
w drodze bezprzetargowej, jeżeli przedmiotem zbycia jest nieruchomość lub jej część, jeśli  
mogą  poprawić  warunki  zagospodarowania  nieruchomości  przyległej,  stanowiącej 
własność. Mieszkańcy uchwałą zebrania wiejskiego wyrazili zgodę na zbycie tej działki.  
Sprzedaż  działki  zostanie  dokonana  w  trybie  bezprzetargowym  na  rzecz  właściciela 
nieruchomości sąsiedniej. Kierownik wyjaśnił, że pozostałą część działki mieszkańcy chcą 
zagospodarować jako plac zabaw dla dzieci. 

Radny Jacek Męziński wyraził opinię, iż działka nie jest odpowiednia pod budowę 
placu zabaw, gdyż teren ten jest podmokły.
Pani Wójt pozostawia decyzję mieszkańcom miejscowości – to od nich zależeć będzie 
lokalizacja placu.

Przewodniczący wyraził  opinię,  że  jeśli  mieszkańcy wyrazili  zgodę na zbycie  to 
Rada nie powinna ingerować w ich decyzje.
Zaproponował głosowanie:

Kto  jest  za  przyjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  zbycia 
nieruchomości położonej w miejscowości Powierz – część działki Nr 56?

7– za
0 – przeciw
1 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
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Ad. pkt. 1 f.
Uchwalenie  „Wieloletniego  Planu  Gospodarowania  Mieszkaniowym  Zasobem 
Gminy Janowiec Kościelny na lata 2011-2016”.

Kierownik Stanisław Wrzeszczyński wyjaśnił, że gmina ma obowiązek opracowania 
„Wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  gminy”,  który  jest 
dokumentem  planistycznym  mającym  na  celu  wspieranie  samorządu  w  racjonalnym  i 
efektywnym  gospodarowaniu  istniejącym  zasobem  mieszkaniowym.  Gmina  obecnie 
posiada 23 lokale mieszkalne.

Komisja  poprosiła  Kierownika  o przestawienie warunków lokalu  mieszkalnego w 
miejscowości Napierki. Kierownik wyjaśnił, że stan lokalu jest bardzo zły. Jest to budynek 
drewniany,  wymagający  kapitalnego  remontu.  Dodał,  że  Gminny  Ośrodek  Pomocy 
Społecznej skierował do Urzędu pismo, informujące o złych warunkach mieszkalnych ludzi 
którzy zajmują ten lokal. 

Przewodniczący wyraził opinię, że należy zastanowić się, gdzie umieścić tych ludzi.
Kierownik  wyjaśnił,  że  proponowano  im  wcześniej  mieszkanie  w  Nowej  Wsi  Wielkiej,  
spotkał  się  jednak z ich strony.  Podejmowano także inne próby zapewnienia lepszych 
warunków mieszkalnych tej rodzinie, jednak bezskutecznie. Sprawą trzeba się zająć jak 
najszybciej. 

Kierownik  wyjaśnił  lokalizację  pozostałych  lokali  mieszkalnych  oraz  budynków 
gospodarczych.  Dodał,  że  w  najbliższym  czasie  odbędzie  się  przetarg  na  sprzedaż 
mieszkania w miejscowości Waśniewo – Grabowo. 

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  przedstawiony  projekt  uchwały 
określającej  wieloletni  program  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy 
Janowiec Kościelny.

Ad. pkt. 1 g.
Zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Smolany-Żardawy na lata 2011-2017.

Pani Wójt poinformowała, że przygotowane zostały kolejne cztery Plany Odnowy 
Miejscowości. Zawierają one szczegółową charakterystykę, planowane kierunki rozwoju i 
odnowy, inwentaryzację zasobów oraz mocne i słabe strony miejscowości oraz planowane 
przedsięwzięcia. 

Komisja po zapoznaniu z treścią planu i planowanymi przedsięwzięciami przystąpiła 
do głosowania: 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Smolany-Żardawy na lata 2011-2017?

8– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 h.
Zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Połcie Młode na lata 2011-2017.

Komisja po zapoznaniu się z treścią uchwały przystąpiła do głosowania. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
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Miejscowości Połcie Młode na lata 2011-2017?

8– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 i.
Zatwierdzenie  Planu  Odnowy Miejscowości  Bukowiec  Wielki  na  lata  2011-

2017.

Komisja po zapoznaniu się z treścią uchwały przystąpiła do głosowania. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Bukowiec Wielki na lata 2011-2017?

8– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 j.
Zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Janowiec-Leśniki na lata 2011-2017.

Komisja po zapoznaniu się z treścią uchwały przystąpiła do głosowania. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Janowiec-Leśniki  na lata 2011-2017?

8– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad pkt. 2. 
  Informacja o wykonaniu budżetu za I półrocze 2011 roku. 

Skarbnik  Gminy odczytała  sporządzoną  Informację  o  przebiegu  budżetu  Gminy 
Janowiec Kościelny za I półrocze 2011 r.  Wyjaśniła, że prawidłowo zrealizowano dochody 
bieżące  w  I  półrocze  2011  roku,  natomiast  dochody  majątkowe  zostały  zrealizowane 
jedynie  w  0,52% w stosunku  do  wykonania  ogółem za  I  półrocze  2011  r.  dochodów. 
Dochody  bieżące  wykonano  w  57,35  %  w  stosunku  do  planu  dochodów  bieżących.  
Natomiast  dochody  majątkowe  wykonano  w  4,26%  w  stosunku  do  planu  dochodów 
majątkowych. Skarbnik Gminy dodała, że konieczne są oszczędności wydatków zarówno 
bieżących jak i inwestycyjnych, ponieważ deficyt budżetu może znacznie wzrosnąć. Duży 
wpływ na to zjawisko mają niskie dochody majątkowe wykonane w I półroczu 2011 r. 

Skarbnik Gminy omówiła  załącznik  do Informacji  opisowej  o  wykonaniu budżetu 
oraz  sprawozdania  z  działalności  Samorządowego  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej, 
Samorządowego Ośrodka Kultury,  Sportu i  Rekreacji  oraz Gminnego Ośrodka Pomocy 
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Społecznej. 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawioną Informację o wykonaniu budżetu za I 
półrocze 2011 r. 

Ad.pkt. 3. 
Przedstawienie  projektu  (po  poprawkach)  miejscowego planu  zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu obrębu geodezyjnego Napierki.

Kierownik Stanisław Wrzeszczyński poinformował, że w dniach od 15.07 do 08.08 
został  wyłożony do publicznego  wglądu  projekt  miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, obejmującego fragment 
obrębu  geodezyjnego Napierki.  W dniu  8  sierpnia  2011 roku odbyło  się  spotkanie  na 
którym  pojawił  się  jedynie  sołtys  sołectwa  Napierki.  Innych  zainteresowanych 
mieszkańców  nie  było.  Dotychczas  nie  wpłynęły  żadne  wnioski  dotyczące  planu.  W 
aktualnym projekcie planu zagospodarowania zostały poprawione poprzednie uchybienia z 
powodu których Wojewoda zaskarżył poprzednią uchwałę. Kierownik zaproponował, by na 
najbliższej  sesji  Rady  Gminy  pojawi  się  Pan  Byliński  i  odpowiedział  szczegółowo  na 
poszczególne pytania. 

Radny  Ambroziński  zapytał,  z  jakich  powodów  poprzednia  uchwała  została 
uchylona. Kierownik wyjaśnił, że Wojewoda postawił trzy główne zarzuty – pierwszym było 
nieuzględnienie  na  mapie  fragmentu  terenu,  drugim  odrzucenie  negatywnej  opinii 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad a trzecim nieuwzględnienie uwag Urzędu 
Komunikacji Elektronicznej. Wyjaśnił też, że Wojewódzki Konserwator Zabytków ustalił dla 
osady Napierki strefę ochronną jednego kilometra. 

Radny  Ambroziński  uważa,  że  wszyscy  mieszkańcy  Napierk  powinni  mieć 
zapewnione  równe  możliwości  w  związku  z  planem,  w  szczególności  jeśli  chodzi  o 
planowane tam w przyszłości wiatraki. Ludzie oczekują informacji w kwestii usadowienia 
planowanych wież elektrowni wiatrowych. 

Po dyskusji radni przyjęli projekt uchwały. 

Po  zakończonej  dyskusji  Przewodniczący  Andrzej  Szczepkowski  opuścił 
posiedzenie komisji. Funkcję tę objęła Wiceprzewodnicząca Barbara Olszewska. 

Ad pkt. 4. 
Sprawa zbycia nieruchomości zabudowanej w miejscowości Kuce (weterynaria) po 
negatywnym przetargu.

Kierownik Stanisław Wrzeszczyński wyjaśnił, że w dniu 18 lipca przetarg na zbycie 
nieruchomości zabudowanej w miejscowości Kuce zakończył się wynikiem negatywnym. 
Jedna osoba wpłaciła wadium, lecz w dniu przetargu zrezygnowała.

 Padła  propozycja,  aby  zrezygnować  z  zapisu  w  ogłoszeniu  o  przetargu,  że 
nieruchomość przeznaczona jest  pod usługi  weterynaryjne.  Wówczas,  zainteresowanie 
może wzrosnąć. 

Komisja przystąpiła do głosowania. 

Kto  jest  za  tym,  aby przy  sprzedaży zrezygnować  z  zapisu  dotyczącego  usług 
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weterynaryjnych?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący
Komisja zaakceptowała przedstawioną propozycję zmiany zapisu. 

Ad pkt. 5.
Zagospodarowanie działki o nr ewid. 170/2 w obrębie osiedla mieszkaniowego „Pod 
lasem” w Janowcu Kościelnym. 

Kierownik objaśnił lokalizację działki. Zgłosiły się osoby zainteresowane jej kupnem. 
Proponuje  jednak,  by  przed  sprzedażą  wyznaczyć   na  terenie  działki  drogę,  która  w 
przyszłości  będzie potrzebna.  Część działki  to  las,  część jest to teren przewidziany w 
studium uwarunkowań jako teren o dominującej funkcji  gospodarczej i  przemysłowej, a 
pozostała część to teren o dominującej funkcji  mieszkaniowej  z usługami użyteczności 
publicznej. 

Komisja jednogłośnie uznała, że działkę należy uporządkować i wydzielić grunt pod 
drogę zgodnie z przedstawionym projektem. 

Ad. pkt. 6.
Informacja o przebiegu dotychczasowej pracy Komisji do kontroli nieruchomości w 
zakresie utrzymania czystości i porządku.
  
Skarbnik  Gminy  odczytała  wyniki  dotychczasowych  kontroli  nieruchomości.  Zostało 
skontrolowanych  140  gospodarstw  domowych.  Efektem  tego  jest  wzrost  ilości 
podpisanych  umów  na  wywóz  odpadów  komunalnych  z  Samorządowym  Zakładem 
Gospodarki Komunalnej. W wielu przypadkach stwierdzono zaniżoną wartość  powierzchni 
podanej w deklaracjach podatkowych. 

Po ostatniej  kontroli  w Urzędzie zarzucono, że gmina nie prowadzi  kontroli  w zakresie 
przychodów  własnych,  dlatego  działania  takie  należało  podjąć.  
Pani Wójt dodała, że planowane są zmiany w ustawie o utrzymaniu porządku i czystości w 
gminach,  które  wprowadzą  opłatę  za  usuwanie  odpadów  komunalnych  na  zasadzie 
podatku.

Na  posiedzenie  komisji  poproszono  Stanisława  Szatkowskiego.  Wyjaśnił  on,  że  w 
niedługim  czasie  zostanie  kontynuowana  kontrola.  Na  pytanie  jednego  z  radnych 
przedstawił sprawę zakupu drewna i budowy wiaty. Osoba, która miała przewozić drewno 
wycofała się. Podjęte zostały starania, by przewóz drewna odbył się najtańszym kosztem. 
Nadal  trwa  proces  zakupu  drewna.  Odbyły  się  dwa  przetargi,  nie  wyłoniono  jednak 
sprzedawcy i zakup odbywa się z tzw. „wolnej ręku”. W trakcie budowy jest także wiata na 
drewno opałowe. 

Radny Ambroziński zapytał, czy środki jakie gmina przekaże z budżetu na modernizację 
stacji  uzdatniania  wody  w  Bielawach  zostaną  zwrócone  gminie  przez  Samorządowy 
Zakład Gospodarki Komunalnej, bo zadanie to należy do  jego kompetencji. 
Pani Wójt wyjaśniła, że Zakład nie dysponuje takimi środkami. Brakuje też środków na 
zakup koszy na odpady komunalne, a kosze są niezbędne przy podpisywaniu umów na 
wywóz.  Komisja  zobowiązuje  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  do  zakupu  koszy,  aby 
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umożliwić mieszkańcom ich nabywanie.

Ad. pkt. 7. 
Wniosek Niepublicznego Ośrodka Zdrowia w Janowcu Kościelnym

Kierownik Wrzeszczyński odczytał pismo dotyczące dostosowania lokalu Ośrodka 
Zdrowia do wymogów Narodowego Funduszu Zdrowia i Sanepidu skierowane do Rady 
Gminy  przez  Pana  Andrzeja  Lusińskiego.  Omówił  też  wcześniejszą  korespondencję 
urzędu w tej sprawie. 

Komisja  uznała,  że  gmina nie  ma środków na  wkład  finansowy w remont  tego 
lokalu.  Zainteresowany powinien  ubiegać  się  o  środki  z  innych  źródeł.  Jako  najemca 
również może być wnioskodawcą. 

Ad. pkt. 8. 
Sprawa bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Janowiec Kościelny. 

Sprawę  przedstawił  kierownik  Stanisław Wrzeszczyński.  Przedsiębiorstwo  Usług 
Komunalnych z Ciechanowa wypowiedziało gminie umowę na wyłapywanie bezdomnych 
zwierząt.  Żadne  inne  pobliskie  schronisko  nie  chce  podpisać  umowy  –  ośrodki  są 
przepełnione. Jest to duży problem, ponieważ jest coraz więcej zgłoszeń o bezpańskich 
psach.

 Gmina podejmie wszelkie  starania,  by podpisać umowę ze schroniskiem, gdyż 
opieka nad zwierzętami leży w jej kompetencjach. 

Ad.pkt. 9. 
Sprawy różne. 

Kierownik  Wrzeszczyński  nawiązał  do  prac  przy  termomodernizacji  budynku 
administracyjnego  Urzędu  Gminy.  W  kosztorysie  nie  uwzględniono  remontu  schodów 
zewnętrznych, uznano bowiem, że ich stan nie jest zły. Podczas remontu okazało się, że 
płytki  kwalifikują  się  do  wymiany.  Firma  która  wykonuje  prace  na  budynku  urzędu 
wykonałaby to zadanie. Szacowany koszt materiałów to ok 2,5 tyś zł. Pani Wójt poprosiła  
Komisję o opinię w tej sprawie.
 
Komisja pozytywnie ustosunkowała się zaproponowanego rozwiązania.

Pani Wójt wyjaśniła, że do rozpatrzenia są jeszcze dwa projekty uchwał. Pierwsza dotyczy 
zatwierdzenia projektu pt. „Indywidualizacja szansą na lepszy start” współfinansowanego 
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego.  Uchwała Rady Gminy jest  jednym z 
wymaganych  załączników  do  wniosku.  Drugi  projekt  uchwały  dotyczy  zatwierdzenia 
projektu  pt.  „Punkty  w  szkole  czasem  lepsze  niż  przedszkole”  również 
współfinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. W tym przypadku 
także niezbędna jest uchwała. W ramach pierwszego projektu dofinansowanie pokrywa 
całość kosztów projektu. W przypadku przedszkoli gmina musi zabezpieczyć 15% kosztów 
w budżecie gminy. W tym roku będzie to 16.863,00 zł. Punkty przedszkolne cieszą się 
ogromnym zainteresowaniem i są potrzebne w naszej gminie. 

Komisja z aprobatą przyjęła oba projekty uchwał, poprzez głosowanie jednogłośnie „za” 
dla przedstawionych projektów. 
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Radna Marlena Szemplińska zwróciła się z prośbą o interwencję w Powiatowym Zarządzie 
Dróg w sprawie poprawy drogi Pawełki – Zaborowo. 

Radny  Andrzej  Jastrzębowski  zgłosił  problem  dziur  w  nawierzchni  asfaltowej  w 
miejscowości Jastrząbki. Dziury uległy znacznemu powiększeniu i utrudniają przejazd. 

Paweł  Oman wyjaśnił,  że część dziur  została  już usunięta.  Te dziury natomiast  uległy 
powiększeniu po deszczach jakie ostatnio wystąpiły. Zostaną załatane. Dodał też, że w 
niedługim czasie wymieniony zostanie zarwany przepust drogowy w Jastrząbkach. 

Radna  Barbara  Olszewska  zwróciła  uwagę  na  niebezpieczne  skrzyżowanie  w 
miejscowości  Gniadki,  na  drodze  prowadzącej   do  Nidzicy.  Uważa,  że  zmiana 
pierwszeństwa przejazdu będzie korzystna dla kierowców. Droga z pierwszeństwem ma 
mniejsze natężenie ruchu.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodnicząca  zamknęła  posiedzenie  Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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